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Medlemstidning för IF Metall vid Volvo Lastvagnar i Umeå

Val av ny 
klubbordförande!

I samband med IF Metallklubbens årsmöte i mitten av mars 
kommer nuvarande klubbordförande, Gunnar Pettersson att 
lämna över ordförandeklubban till en ny klubbordförande. 
Valberedningens förslag till ny ordförande är nuvarande vice 
ordförande Tommy Näslund. På nomineringsmötet föreslogs 
även Joacim Eliasson till ordförande. Eftersom det finns en 
övernominering kommer valet att ske på ”golvet”.

Demokratin viktig
Demokrati är viktigt för en 
medlemsorganisation som IF 
Metall.  Sedan nästan 40 år 
tillbaka så har vi IF Metallklub-
ben genomfört personval via 
röstsedel, där alla medlemmar 
i IF Metallklubben har rösträtt. 

Vi gör det för att säkerställa en 
fungerande demokrati här på 
Volvo.

Gunnar lämnar över
Gunnar Pettersson väljer nu vid 
65 års ålder att inte kandidera 
som klubbordförande, även om 
han fortsättningsvis kommer att 
vara fackligt aktiv i klubbstyrels-
en ännu en tid. – Det är dags att 

trappa ner efter 40 år av fackligt 
arbete på Volvo, säger Gunnar 
i en kommentar.

Två kandidater
Den nuvarande vice ordförande, 
Tommy Näslund blev av val-
beredningen föreslagen till ny 
klubbordförande. På nomine-
ringsmötet så lades en annan 
nominering fram, Joacim Elias-
son. 

De båda kandidaterna har i 
detta Trycket fått möjlighet att 
presentera lite mer om sig själva 
och vilka viktiga frågor som de 
vill driva om de blir valda av 
medlemmarna 

Prata gärna med varandra 
om vilken ni anser bäst kan 
representera er som klubbord-
förande.

Omröstning vecka 9 och 10
Eftersom vi har tunga skift-
former, med ledigveckor så 
genomförs omröstningen under 
två veckors tid, så att alla ska ha 
möjlighet att delta i valet.  Alla 
gruppstyrelser har ansvar att 
genomföra valet. 

Volvoanställda röstar
I valet till klubbordförande är 
det IF Metalls medlemmar an-
ställda på Volvo som kan rösta. 
Anställda på Konsultia kan inte 
delta i omröstningen.

             
Klubbens Årsmöte!

IF Metallklubbben planerar att lägga årsmötet för klubben torsdag den 
16 mars. VI kommer som vi gjort i många år att hålla två årsmöten vid 
skiftskarven mellan för-och eftemiddagsskift. 

Vi återkommer med en formell kallelse till årsmötet senare. 



Namn    Joacim Eliasson
Arbetsplats  Pressline 2
Ålder:   59 år    
 
Förtroendeuppdrag: 
Ersättare i klubbstyrelsen

Därför vill jag arbeta fackligt
Efter många år som förtroendevald inom If Metall vill 
jag ge tillbaka den kunskap jag har fått av er medlem-
mar. Viktigt är att medlemmar ger oss förtroendevalda 
mandatet att föra talan emot arbetsgivaren. Det gäller 
även vi förtroendevalda ska lyssna från er medlemmar 
om vi känner oss osäkra i beslut. Vi bor och verkar i 
en demokrati och är viktig att försvara. Det gäller så 
väl i arbete, fritid och samhället.

De viktigaste fackliga frågorna är:
Lön, arbetstid, arbetsinnehåll de ska utvecklas så att 
vi får rätt ersättning för det vi utför. 
Arbetsmiljö, alla ska klara att arbeta ett helt arbetsliv 
utan att behöva bli skadade.
Utbildning, alla ska få den kompetens för att utföra 
arbetet, information om hur IF metall fungerar så ni/vi 
kan påverka utvecklingen.
Försäkringar ska vi försvara så att alla medlemmar 
ska ha en försäkring som ger er en trygghet ifall ni 
drabbas av olycka eller sjukdom.

Kandidater till klubbordförande!

Namn    Tommy Näslund
Arbetsplats  Dörrbanan
Ålder:   62 år    
 
Förtroendeuppdrag:
• Vice klubbordförande
• Försäkringsansvarig på verkstadsklubben
• Vice ordförande i gruppstyrelsen kaross.

Därför vill jag arbeta fackligt
Mitt intresse för det fackliga arbetet har stärkts genom 
utbildning och det starka stöd som jag fått från er 
Medlemmar. Som försäkringsansvarig i klubbstyrelsen 
och försäkringshandläggare sedan 2011 har jag hjälpt 
medlemmar med en mängd olika försäkringsärenden.

Jag har också en mångårig erfarenhet att stötta och till-
varata medlemmars intressen vid rehabiliteringsträffar.

Som ordinarie i klubbens och Gruppstyrelsekaross 
förhandlingsgrupper mot företaget har jag fått en bred 
erfarenhet från förhandlingar som utvecklat mig i mitt 
fackliga arbete. Jag har jobbat fackligt i Gruppsty-
relsekaross sedan 2005.

De viktigaste fackliga frågorna 
Jag vill med mitt fackliga arbete tillsammans med 
övriga förtroendevalda säkerställa att vi har ett väl 
fungerande fackligt arbete i framtiden.
• Försvara och bevaka Medlemmarnas intressen. 

IF Metallklubben ska fortsätta vara demokratisk 
och i nära kontakt med medlemmarna informera 
om alla de frågor vi arbetar med.

• I förhandlingar med företaget säkerställa att de 
följer de lagar och avtal vi har och då tänker jag 
på centrala, koncern och lokala avtal.

• Vi ska verka för en god fysisk som psykosocial ar-
betsmiljö gemensamt med skyddsorganisationen.

• Inom förbundet centralt ska vi fortsätta driva vik-
tiga frågor som till exempel, kraftigt begränsade 
möjligheter för företaget att beordra övertid.


